
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 18. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 675

Vil ministeren redegøre for, hvorfor Vejdirektoratet har lavet flere 60 km/t. be-

grænsninger på rute 34 Skive-Haderup?

Har der på strækningen været mange alvorlige uheld, siden man nedsætter

hastigheden nogle steder?

Vil ministeren genoverveje om de 60 km/t. er nødvendig, da det hæmmer mo-

biliteten for mange mennesker?”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand
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